
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s Materskou školou, Ulica P. Dobšinského 

746/5, Prievidza, konaného dňa 5.3.2018. 

 

Počet prítomných:                9 

Počet neprítomných:            2 – ospravedlnení – Mgr. Peter Krško 

                                                                              Ing. Kvetoslava Medlíková  

  

Program: 1. Otvorenie, privítanie prítomných 

  2. Výročná správa za rok 2017 

  3. Plán práce na rok 2018 

  4. Aktuálne problémy školy, diskusia 

  5. Uznesenie, záver 

K bodu č.1 

 Zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka Mgr. Viera Oprendeková. Prítomných 

členov privítala a oboznámila ich s programom zasadnutia. 

 

K bodu č.2 

 Predsedníčka predložila Výročnú správu RŠ za rok 2017, ku ktorej nemali členovia 

žiadne pripomienky. Výročná správa bola schválená všetkými prítomnými členmi.  

 

K bodu č.3  

 Pani predsedníčka oboznámila členov s plánom práce  na kalendárny rok 2018 

a predložila ho na diskusiu. Návrh nebol doplnený o žiadne ďalšie body a bol schválený 

prítomnými členmi RŠ. 

 

K bodu č.4 

 V nasledujúcom bode programu informovala pani riaditeľka PaedDr. Jana 

Polakovičová členov RŠ o návrhu otvorenia športových tried od prvého ročníka podľa počtu 

záujemcov.  Od 1. – 4. r. sa budú žiaci venovať gymnastike a od 5. r. sa budú špecializovať na 

korfbal. Prítomní členovia s návrhom športových tried súhlasili. Ďalej pani riaditeľka 

informovala o kurze plávania pre predškolákov, ktorý sa uskutoční v Hoteli pod Zámkom 

v Bojniciach.  

 Pani riaditeľka prediskutovala s pani kuchárkou návrh na vylúčenie sladkých nápojov 

zo školskej jedálne, ktorým chce zabrániť zvýšenej obezite u detí a zlepšiť ich životosprávu. 

Diskusia prebiehala o multifunkčnom ihrisku na školskom dvore, ktoré nespĺňa dané normy 



a je v štádiu riešenia, o oprave ventilátora na toalete pre učiteľov v materskej škole. Pani 

riaditeľka sa informovala u prítomných poslancov na projekt zelené mesto v pohybe, ktorý ju 

zaujal z hľadiska na prepojenie a zatraktívnenie predmetu regionálnej výchovy pre žiakov.  

 

K bodu č.5 

  

 Uznesenie: RŠ schvaľuje: Výročnú správu za rok 2017 

   Plán práce na rok 2018  

   Návrh na otvorenie športových tried  

 

Záver  

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie.  

  

 

 

 

 

 

V Prievidzi dňa 5.3.2018     Zapísala: Mgr. Zuzana Dubnická 

 

 

 

 

 

 


